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Hjortespring Naturplejeforening 

Bestyrelsesmøde 19. juni 2023 
 

Til stede:  Lone, Erling, Hans-Henrik, Ejner, Kim, Maria, Mads, Klaus (ref).  
Afbud fra Tove, Grethe, Finn, Pernille 

1. Godkendelse af referat 

Referat af mødet d. 23. maj blev godkendt. 

2. Siden sidst  

Bestyrelsesaktion med at ”skubbe” vildfarent rådyr ud af Klausdalsfolden lykkedes. 

Alle græsvagter har ytret ønske om at opbevare deres (personlige) udstyr på Kildegården. Der 
er derfor lavet aftale om at det i sæsonen kan ske i en mellemgang. Der er indkøbt jerry cans 
med lås så der ikke vil være risiko for at benzin kan ”fjernes”.  

Der har igennem et stykke tid været problemer med vandtab i Nordfolden og Vestfolden. Der 
er nu etableret en ny brønd i Nordfold så der kan lukkes i frostfri dybde. Det er planen/håbet 
at der laves en tilsvarende brønd i Vestfolden på et tidspunkt. 

Der er sat en ny endestolpe på diagonalhegnet i Fugletårssfolden. 

3. Status på får og lam  

Der er givet ormekur til moderfårene. 

Der er planlagt flytning af får og lam til Holmegårdsfolden slut uge 26. Ejner trækker dog i 
nødbremsen – da der måske er for lidt næring i denne fold. Så det vil nok være bedre at 
beholde dem i fugletårnsfolden – til trods for øget parasittryk. Vi afventer vejret den næste 
uge da solid regn vil kunne ændre på situationen (måske desværre ikke så sandsynligt). 

4. Status på kreaturer 

Går godt. Kreaturer i Vestfold skal flyttes til Nordfolden – dato ikke fastlagt endnu. 

5. Hjemmeside 

Kim arbejder stille og roligt videre, men ekstra forbedringer er endnu ikke på plads. Det 
vigtigste er dog at dagbog med videre virker – og det gør den. 

6. Evt 

Det blev diskuteret om vi skulle lave en lille fest/hyggeeftermiddag/aften for alle HJN 
medlemmer. Der er enighed om at det vil være en god ide. HJN kan kun støtte meget 
begrænset økonomisk. Marie overvejer om hun har lyst til at være ansvarlig for at arrangere – 
sammen med andre om det praktiske.  

Der er foreløbig bestilt 5 ½ lam og 3 ¼ kalv. 


